

**GOD'S GREATEST GIFTS**

Tom Holladay  
July 30-31, 2022

"I always thank my God for you and for the gracious gifts he has given you, now that you belong to Christ Jesus."  
1 Corinthians 1:4 (NLT)

**1. ACCEPT THE \_\_\_\_\_ OF THE FATHER**

"For God loved the world so much that he gave his one and only Son, so that everyone who believes in him will not perish but have eternal life."  
John 3:16 (NLT)

"And I pray that Christ will be more and more at home in your hearts as you trust in him. May your roots go down deep into the soil of God's marvelous love. And may you have the power to understand, as all God's people should, how wide, how long, how high, and how deep his love really is."  
Ephesians 3:17-18 (NLT)

"And I am convinced that nothing can ever separate us from God's love. Neither death nor life, neither angels nor demons, neither our fears for today nor our worries about tomorrow—not even the powers of hell can separate us from God's love. No power in the sky above or in the earth below—indeed, nothing in all creation will ever be able to separate us from the love of God that is revealed in Christ Jesus our Lord."  
Romans 8:38-39 (NLT)

**THE SECRET IS:** \_\_\_\_\_

"We know how much God loves us, and we have put our trust in his love. God is love, and all who live in love live in God, and God lives in them."  
1 John 4:16 (NLT)

**2. FOLLOW THE \_\_\_\_\_ OF JESUS**

"I admit that I worship the God of our ancestors as a follower of the Way."  
Acts 24:14a (NIV)

"Jesus said to the people, 'I am the Light of the world. So if you follow me, you won't be stumbling through the darkness, for living light will flood your path.'"  
John 8:12 (TLB)

"Then he said to the crowd, 'If any of you wants to be my follower, you must turn from your selfish ways, take up your cross daily, and follow me.'" Luke 9:23 (NLT)

**THE SECRET IS:** \_\_\_\_\_

"God, who has called you into fellowship with his Son Jesus Christ our Lord, is faithful."  
1 Corinthians 1:9 (NIV)

"For even the Son of Man came not to be served but to serve others and to give his life as a ransom for many."  
Mark 10:45 (NLT)

**3. RELY ON THE POWER OF THE SPIRIT**

"I pray that out of his glorious riches he may strengthen you with power through his Spirit in your inner being."  
Ephesians 3:16 (NIV)

"I also pray that you will understand the incredible greatness of God's power for us who believe him. This is the same mighty power that raised Christ from the dead."  
Ephesians 1:19-20a (NLT)

**THE SECRET IS:** \_\_\_\_\_

"But he said to me, 'My grace is sufficient for you, for my power is made perfect in weakness.' Therefore I will boast all the more gladly about my weaknesses, so that Christ's power may rest on me. That is why, for Christ's sake, I delight in weaknesses, in insults, in hardships, in persecutions, in difficulties. For when I am weak, then I am strong."  
2 Corinthians 12:9-10 (NIV)

"He gives strength to the weary and increases the power of the weak. Even youths grow tired and weary, and young men stumble and fall; but those who hope in the LORD will renew their strength. They will soar on wings like eagles; they will run and not grow weary, they will walk and not be faint."  
Isaiah 40:29-31 (NIV)

## 上帝最大的禮物

霍利德牧師

2022年7月30-31日

「我常常為你們感謝我的上帝，也為他已經賜給你們的恩惠感謝他，因為你們是屬於基督耶穌的。」  
哥林多前書 1:4 (新普及譯本)

## 1. 接受\_\_\_\_\_的愛

「神是那麼愛世人，甚至賜下他獨一的兒子，使所有相信他的人，不至滅亡，反得永生。」  
約翰福音 3:16 (新漢語譯本)

「這樣，基督便因着你們相信他而住在你們心裏，你們就會扎根在上帝的愛裏，保持強壯。我又願你們像上帝所有的子民一樣，能夠明白他的愛是多麼的長、闊、高、深。」  
以弗所書 3:17-18 (新普及譯本)

「我深信，沒有甚麼能讓我們跟上帝的愛分開。無論是死是生，是天使是鬼魔，是我們今天的恐懼，還是明天的憂慮，甚至是地獄的權勢，都不能讓我們跟上帝的愛分開。無論天上還是地上的力量——實際上，沒有任何受造之物，能讓我們跟上帝的愛分開，這愛已經通過我們的主基督耶穌顯明出來了。」  
羅馬書 8:38-39 (新普及譯本)

秘訣是：\_\_\_\_\_

「我們知道上帝多麼愛我們，我們也信任他的愛。上帝就是愛，活在愛裏的人，就活在上帝的愛裏，上帝也活在他們裏面。」  
約翰一書 4:16 (新普及譯本)

## 2. 跟隨耶穌的\_\_\_\_\_

「我承認我的確追隨...這『道』，我敬拜我祖先的上帝。」  
使徒行傳 24:14 上 (新普及譯本)

「耶穌又對眾人說：『我是世界的光。你們若跟從我，就不會走在黑暗裏，因為有光指引你們得到生命。』」  
約翰福音 8:12 (新普及譯本)

「耶穌又對眾人說：『你們當中誰要跟從我，就必須放棄自私的行徑，每天背起自己的十字架來跟從我。』」  
路加福音 9:23 (新普及譯本)

秘訣是：\_\_\_\_\_

「上帝是信實的；他呼召你們，使你們跟他的兒子——我們的主耶穌基督有了團契。」  
哥林多前書 1:9 (現代中文譯本)

「因為就連人子到世上來，也不是要受人的服侍，而是要來服侍人，還要捨棄自己的生命，作多人的贖價。」  
馬可福音 10:45 (新普及譯本)

## 3. 依靠聖靈的能力

「祈求他按著自己榮耀的豐盛，藉着自己的靈，用大能使你們內在的人剛強起來。」  
以弗所書 3:16 (新漢語譯本)

「並且祂在我們這些信的人身上所運行的能力是何等浩大。上帝曾用這大能使基督從死裏復活。」  
以弗所書 1:19-20 (當代聖經)

秘訣是：\_\_\_\_\_

「每次他都說：『我的恩典足夠你一切的需用，我的能力在人的軟弱中最見功效。』所以我現在喜歡拿自己的軟弱誇耀，好讓基督的能力通過我彰顯出來。因此，我以自己的軟弱為樂，並以自己為基督所受的羞辱、艱難、迫害、困苦為樂，因為我甚麼時候軟弱，甚麼時候就剛強了。」  
哥林多後書 12:9-10 (新普及譯本)

「軟弱的，他加能力；無力的，他賜力量。就是年輕也會軟弱疲倦，小伙子也會筋疲力盡倒下。但那信靠上主的將重新得力，他們要如鷹展翅高飛，他們奔跑不會疲倦，行走不會昏累。」  
以賽亞書 40:29-31 (新普及譯本)